
Handicaprådet
Frederikssund, 15 Juni 2016

Møde i Handicaprådet.

Tilstede var: Tommy, Benny, Anne-lise og Diana

Vi startede med at tale om, at det er trist i 2016, at vi åbenbart behøver en handicappolitik i vores
kommune. At ikke bare alle forhold var ens eller så tæt på ens som muligt, men sådan er det
desværre ikke.

Vi talte om de udleverede pjecer fra andre kommuner og blev enige om, at den fra Halsnæs
kommune vil være fin at bruge som skabelon, dog skal første afsnit ud og vi skriver vores eget
forlag.
Ligeledes skal der ikke være det med brugernes ideer og personalets ideer, det vil højst sandsynligt
komme senere.

Alle får Halsnæs kommunes redigerede forslag sendt og vi kan så alle skrive, hvad vi ønsker, der
skal stå og så taler vi sammen og fletter ind og ud hvad vi tænker er relevant.

Vi har ikke sat deadline på, da det er vigtigt vi får alt med og vi vil ikke jappe det igennem.

På Handicaprådets vegne

Diana Larsen
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